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Zveme Vás
Sobota 7. června

Pohádkový les
Oblíbená akce pro děti i jejich rodiče plná 

pohádkových bytostí, 
veselých úkolů a sladkých odměn, navíc 

jízda na ponících a skákací hrad.  
Startovné 40 Kč

Start před areálem Amfíku ve 14 hod.

Neděle 8. června 
Koncert do klobouku

country-folkové odpoledne se skupinou 
Hubertus

Amfík Bukovina, 16 hod.

17. – 22. června
Kunovské léto

Kunovice, více na str. 9

Sobota 21. června
Oslavy 40. výročí znovuzaložení

popovského fotbalu
více na str. 12

Sobota 21. června
Zkoušky loveckých psů z práce na vodě

Myslivecká chata, v 8 hod.

středa 2. července
čtvrtek 3. července

Rychlé šípy
Slovácké divadlo - Finální smršť

předprodej vstupenek: Slovácké divadlo
Amfík Bukovina, 20.30 hod.

Neděle 24. srpna
Koncert kapely ČECHOMOR

s hosty Martinem Hrbáčem a zpěvačkou 
Basia Gasienica Giewont z Polska

předprodej i na OÚ Popovice
Amfík Bukovina, 20 hod.

Další zasedání zastupitelstva obce 
se uskuteční v pondělí 23. června 

2014 v 19 hodin na obecním úřadě.

ZŠ Popovice pořádá
Sběr papíru

pondělí 16. června
od 8 do 10 hodin

sběrný dvůr čp. 23

VI. Popovický jarmark řemesel 

„… Mockrát děkujeme za milé přijetí u Vás v Popovicích. Rády jsme i s dětmi přijely. Myslím, že 
akce se Vám moc podařila - prostředí malého Amfíku i celá atmosféra akce byla příjemná...“

„… Mockrát děkujeme za pozvání k vám na jarmark. Byla to skvělá akce, my jsme si ji moc užili 
a rádi jsme u vás vystupovali…“

„…Moc bych Vám chtěla poděkovat, že jsem se mohla zúčastnit řemeslného jarmarku. Per-
fektní organizace a skvělá atmosféra…“

„…Děkujem za příjemné sobotní odpoledne. Velice se nám líbilo…“ 

„…Chtěl bych Vám všem moc a moc poděkovat za úžasný umělecký a gastronomický sobot-
ní zážitek. 

Vím, že to stálo spoustu nervů a práce, ale výsledek tentokrát stál opravdu za to. Prostředí 
Amfíku bylo naprosto bezkonkurenční, organizace stoprocentní, a když vyjde ještě počasí, tak 
taková akce musí uspokojit i toho největšího „brblu“. Naprosto úžasný byl nápad s prodejem vína 
formou ochutnávky ze slušné palety vzorků. Prostě kluci vinaři to už mají vypilované do všech 
detailů. Vždyť by se dalo víno prodávat jednodušeji po sedmičkách a s plastovými kelímky, ale 
takto to mělo tu správnou „štábní kulturu“. „Pan řezník“ i s pomocníky opět nezklamal a na zabi-
jačkovou omáčku a další dobroty se mně ještě teď sbíhají sliny. Prostě, kdo v sobotu přišel nebo 
přijel, nemohl odcházet zklamaný. Za poslední dobu to pro mně byl jeden z nejkrásnějších dnů.

Na cestu sklenku dobrého chardonaye, do tašky zabijačkový mls a trdelníky a hurá domů.
Ještě jednou díky a budeme se těšit na další ročník…“ 

Snad jen těchto pár zpráv, které přišly na adresu pořadatelů Jarmarku řemesel, by stačilo k 
celé akci dodat. My za ně moc děkujeme. Je to nádherné a povzbuzující, když po tak nároč-
ném víkendu přijdete „odpočatí“ do práce a první si přečtete takové řádky… Pak si řeknete: 
Děkujeme, ta námaha za to stála! 

Ale přece jen pár slov pro ty, kteří si tuto akci nechali ujít i pro ty, kteří si ji chtějí ještě připo-
menout. Již po šesté sdružení SPOT Slunéčko, tentokrát ve spolupráci s Amfíkem, připravilo 
Popovický jarmark řemesel, který se uskutečnil v sobotu 31. května 2014.

Nad tímto ročníkem převzal záštitu hejtman Zlínského kraje, MVDr. Stanislav Mišák a Zlín-
ský kraj také poskytl na uspořádání akce finanční podporu ve výši 15 tisíc Kč. Vážíme si toho 
a děkujeme.  Pokračování na str. 3
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Z posledního zasedání zastupitelstva obce
Od posledního vydání zpravodaje se zastupitelé sešli jedenkrát, a to 28. dubna 
2014 a přijali usnesení tohoto znění:
Zastupitelstvo obce:
1. souhlasí s navrhovaným programem jednání a schvaluje program zasedání,
2. určuje zapisovatelem Františka Bajaju, ověřovatelem zápisu Františka Vlka 
a Ivo Hornu, volí návrhovou komisi ve složení Radomír Malina a Jana Bárová,
3. bere na vědomí 
a) Zprávu č. 476/2013/KŘ o výsledku přezkoumání hospodaření Mikroregionu 
Dolní Poolšaví, svazku obcí, IČ 75043548, za rok 2013,
b) závěrečný účet Mikroregionu Dolní Poolšaví za rok 2013 včetně všech příloh 
dle platných právních předpisů,
c) účetní závěrku Mikroregionu Dolní Poolšaví za rok 2013,
d) návrh rozpočtu Mikroregionu Dolní Poolšaví na rok 2014,
e) rozpočtový výhled Mikroregionu Dolní Poolšaví na léta 2015-2017,
f ) výši příspěvku za členství v Mikroregionu Dolní Poolšaví, a to 20,- Kč na oby-
vatele obce, s účinností od 1. 1.2014,
4. 
a) schvaluje návrh smlouvy mezi Obcí Popovice a E.ON Distribuce a. s., IČ 
28085400, o připojení k distribuční soustavě z napěťové hladiny nízkého na-
pětí č. 12086885, kde předmětem smlouvy je zřízení nového odběrného místa: 
ČS pro přivaděč odpadních vod Popovice – Vésky,
b) schvaluje návrh kupní smlouvy, kde prodávajícím je Hejda Pavel, bytem Uh. 
Brod, kupujícím Obec Popovice a předmětem smlouvy pozemky parc. č. 6253 
– ost. plocha a parc. č. 1621 – zahrada, obě v k. ú. Popovice u Uh. Hradiště,
c) schvaluje návrh smlouvy o spolupráci při poskytování sociálních, zdravot-
ních a návazných služeb mezi Obcí Popovice a Oblastní charitou Uh. Hradiště, 
IČ 440 18 886 a schvaluje příspěvek na náklady vzniklé s poskytováním služeb 
ve výši 12.000 Kč pro rok 2014,
d) schvaluje návrh smlouvy mezi Obcí Popovice a společností EKO-KOM a.s., 
se sídlem Praha 4, IČ 25134701, kde předmětem smlouvy je zajištění zpětného 
odběru a využití odpadů z obalů,
e) schvaluje návrh smlouvy č. 1040000770/003 o smlouvě budoucí o zřízení 
věcného břemene mezi Obcí Popovice a společností E.ON Distribuce, a.s., se 
sídlem České Budějovice, IČ 28085400 o umístění kabelu NN a venkovního ve-
dení VN na pozemku parc. Č. 988/2 v k. ú. Popovice u Uh. Hradiště,
f ) schvaluje návrh smlouvy o poskytnutí účelové investiční dotace z rozpočtu 
Zlínského kraje číslo: D/0471/2004/STR, kde poskytovatelem dotace je Zlínský 
kraj a předmětem je dotace ve výši 2.336.000,- Kč na realizaci akce „Kanalizační 
přivaděč Popovice – Vésky“,
5.
a) neschvaluje návrh poskytnutí finančního příspěvku 25.000,- Kč na nákup 
polohovacího lůžka Uherskohradišťské nemocnici a. s.,
b) neschvaluje žádost organizace Český svaz ochránců přírody Základní orga-
nizace Buchlovice – Záchranná stanice volně žijících živočichů o finanční pří-
spěvek na činnost organizace,
c) schvaluje žádost p. St. Sedláčka o umožnění umístit kabel internetového 
připojení na konzole vedení místního rozhlasu,  
d) schvaluje žádost společnosti SITKOM s.r.o., se sídlem Zlechov, IČ 26954559, 
o umístění antény na střeše kulturního domu a souhlasí s uzavřením smlouvy 
o umístění telekomunikačního zařízení,
e) schvaluje zadat provedení opravy místních komunikací společnosti Silnice 
Bohemia se sídlem Veselí n. Mor., IČ 68676077, za podmínek dle předložené 
cenové nabídky,
f ) schvaluje zadat zpracování PD pro realizaci stavby sběrného dvora firmě 
Projekční a inženýrská kancelář – Ing. Miroslav Sekanina, Uh. Brod, Moravská 
83,
6. schvaluje návrh změny č. 1 rozpočtu obce Popovice pro rok 2014, 
7. bere na vědomí termín příštího zasedání, a to 23. června 2014.

Prázdniny se 
blíží – školáci si 

oddechnou

Jarní vycházka 
s úklidem

Letošní  školní  rok se již blíží ke konci a 
do začátku prázdnin zůstává jen několik 
týdnů. Na našich žáčcích to je už  pořád-
ně  znát, v tomto krásném počasí totiž s 
nimi šijí všichni čerti.  Vrcholí také snahy  
o lepší známky, na jejich vylepšení už ale 
nezbývá mnoho času. I v tomto spěchu 
si však najdeme chvilku na zpříjemně-
ní. Po vystoupení ke Dni matek, výletě 
do Zlína a Malenovic, se vydáme  do 
Uherského Hradiště na třetí závěrečnou 
část projektu Hasík. Dne 16. června bu-
deme opět pořádat sběr papíru. V době 
od 8 do 10 hodin můžete do sběrného 
dvoru přinést neroztříděné časopisy, 
letáky, noviny a knihy bez tvrdé vazby. 
Sběr, prosíme, nachystejte tak, aby se 
dal dobře vysypat do kontejneru. V pří-
padě nepříznivého počasí by se sběr 
uskutečnil v garáži kulturního domu.  
Pak už na nás čeká opakování  získaných 
vědomostí a závěrečný úklid tříd a školy. 
Ve školce budou na konci školního roku 
malí předškoláci pasováni na školáky. 
Pro vysvědčení si všichni žáčci přijdou v 
pátek dne 27. června.  První školní den 
roku 2014/2015 připadne na pondělí 1. 
září 2014. To je však ještě daleko, proto 
přejeme všem rodičům, dětem i nám, 
pedagogům, příjemné prožití prázdnin.

 Pedagogický sbor ZŠ

22. března se uskutečnila již 3. spole-
čensko – ekologická expedice. Na pro-
cházku okolím obce spojenou s úklidem 
odpadků se vydalo téměř dvacet dobro-
volníků – nejstaršímu bylo 70 a nejmlad-
šímu 8 let. Ze složek mělo největší zastou-
pení myslivecké sdružení, myslivci tak 
nejenom pomáhali se sběrem, ale hlavně 
zajišťovali odvoz nasbíraných odpadků 
na sběrný dvůr. Chtěla bych tak podě-
kovat zejména Petru Omelkovi a Josefu 
Wasserbauerovi, ale také všem ostatním, 
kteří se do této akce zapojili. Ukončení 
bylo na Amfíku, kde se zájemci mohli 
podívat na slavnostní otevření voliéry 
dravých ptáků a vypuštění uzdraveného 
káněte do volné přírody. Velkou atrak-
cí se stalo mládě ochočené vydry, které 
přivezli zástupci spolku Stanice ochrany 
fauny Hluk a prezentovali je spolu s dal-
šími dravci. Děkujeme všem, kterým není 
lhostejné prostředí, ve kterém žijeme.
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Srandohled
Vitajte moji milí, čas letí jak urvaný z ře-

tazu, červen už klepe na dveřa a děvčice 
z Klubu žen a jejich kamarádi sa chystajú 
na Pohádkový les. Květen byl tradičně ve 
znaméní lásky, prvních třešní, jízdy králů 
a svátku maminek. Letos sem s Popovján-
kem chystala vystoupení pro maminky už 
po dvacáté. Uff, taky už cosi pamatuju. No 
a stým jak se zvyšuje číslo v kolónce mojé-
ho věku, tak sa aj zvyšuje moja schopnosť 
vzpomnět si na všecko, co sa stalo před 
dvaceti rokama a nepamatovat si to, co 
sa stalo před dvaceti minutama… Tak 
si velice dobře vybavuju deň, kdy sem sa 
seznámila s tú našú dědinkú na kopečku. 
Pravda je, že já, původem z druhé strany 
okresa, sem za mlada neměla o Popovi-
cách ani potuchy. Na zábavy sme chodí-
vali k nám nebo do okolních dědin, ale na 
brodsko nás to nikdy netahlo. V tanečním 
súboru sem sa seznámila s mojím súčas-
ných chotěm. No a nejak se to tak vyvrbilo, 
že sme spolem začali randit. Tož takové 
ty procházky, kino… šak znáte to, né? Na 
našu první společnú návštěvu kina si taky 
zpomínám – měla to byt romantická ko-
média. Nevím lesti sme si splétli deň lebo 
sa můj díval do programu o řádek inde, 
ale ten večer sme zhlédli sovětské sci-fi 
drama o světě po atomové válce. Meno-
valo sa to Dopisy mrtvého – tož romantika 
jak kráva… Ale mosím poctivo přiznat, že 
sa ně film lúbil. Tož ale ináč to vypadalo, 
dyž ně můj pozvál na výlet. Byli sme do-
mluvení, že ně vyzvedne u nás doma a 
pojede sa. Bylo krásně, slúnko svítilo jak 
najaté a před naším zahrncovál v určenú 
dobu prskolet neboli pincek teda motórka 
značky Jawa Pionýr. Tož sme vyjeli. Větr ve 
vlasech, dálku v očách a mušky v zubech 
drandili sme si to přes Kunovice, Míkovice 
a Podolé, až sme dojeli na kraj Popovic 
– pro mě tehdy neznámú dědinu. Při tej 
rychlosti sem si ani nevšimla, že je na kop-
ci. Chvílu potem co sme vjeli do dědiny, za 
nádražím u prvního rozcestí, řidič zasta-
víl. Ladně sem zeskočila s tým, že sme už 
asi na místě. Ale můj milý sa na pinckovi 
enom otočíl a s klidem mně vysvětlil: „Pů-
jdeš tady túto uličkú (Podšupskú) a mosíš 
jít furt navrch (Kovárkú) a potem rovno 
(Podolskú) a doprava a furt navrch (Dě-
dinú). Tam už tě budu čekat, motorka nás 
oba dva neuveze.“ Enom sem polkla, lebo 
o romantické vyjížďce sem měla jiné před-
stavy. Je pravda, že sem nikdy nebyla kosť 
a koža, ale aby ně někdo předhazovál, že 
ně neuveze motorka?!?! Nevěděla sem lesti 
sa mám urazit lebo smát. Tož ale vyskakuj-
te si dyž ani pořádně nevíte, kde ste!

 Pokračování na str. 4

Volby do Evropského parlamentu 
Výsledky hlasování v obci Popovice
Počet voličů v obci: 871
Počet voličů, kteří se dostavili k volbám: 121

Volební účast: 13,89 %
Počet platných hlasů: 120

Výsledky hlasování dle pořadí
Strana                                                                 Platné hlasy
číslo    Název                                                       celkem     v %
	 5	 Křesť.	demokr.	unie	–	Čs.	str.	lid.	 33	 27,50
	16	 ANO	2011	 17	 	14,16
	14	 Česká	str.	sociálně	demokrat.	 16	 	13,33
	 7	 Koalice	TOP	09	a	STAN	 12	 10,00
	10	 Komunistická	str.Čech	a	Moravy	 9	 7,50
	22	 Úsvit	přímé	demokr.	T.	Okamury	 9	 	7,50
	24	 Strana	svobodných	občanů	 9	 	7,50
	 1	 SNK	Evropští	demokraté	 2	 	1,66
	 6	 Str.	zdr.	rozumu	 2	 1,66
	 	 NECHCEME	EURO
	23	 Strana	zelených	 2		 1,66
	32	 Česká	pirátská	strana	 2		 1,66
	35	 Aktiv	nezávislých	občanů	 2		 1,66
	 9	 LEV	21-Národní	socialisté	 1	 0,83
	17	 „Strana	rovných	příležitostí“	 1	 0,83
	20	 Občanská	demokratická	strana	 1	 0,83
	27	 Volte	Pr.	Blok	www.cibulka.net	 1	 0,83
	38	 Věci	veřejné	 1	 0,83

strany, které nezískali v naší obci žádný hlas:
	 2	 Koalice	SP	a	NO!	
	 3	 Klub	angažovaných	nestraníků	 	
	 4	 NE	Bruselu-Národní	demokracie	
	 8	 Liberálně	ekologická	strana	
	11	 evropani.cz	 	
	12	 REPUBL.STR.ČECH,MORAVY	A	SLEZ.	
	13	 Fair	play	-	HNPD	
	18	 Moravané	 		
	19	 Česká	strana	regionů	
	21	 VIZE	2014	 	
	25	 Romská	demokratická	strana	
	26	 Komunistická	str.Českosloven.	
	28	 ANTIBURSÍK	-	STOP	EKOTERORU!	
	29	 Koalice	DSSS	a	SPE	 													
	30	 HNUTÍ	SOCIÁLNĚ	SLABÝCH	 						
	31	 Republika	 																			
	33	 Česká	Suverenita	 													
	34	 Koruna	Česká	(monarch.strana)				
	36	 Česká	strana	národně	sociální	
	37	 Občanská	konzervativní	strana
	39	 OBČANÉ	2011

Pokračování ze str. 1
Pro větší pohodlí téměř 800 návštěvníků a zvýšení atraktivity prostředí se tato akce po-

prvé uskutečnila v areálu Amfíku Bukovina. A bylo to určitě dobré rozhodnutí. Z pohledu 
organizátorů, prodejců i návštěvníků. Stánky s tradičními výrobky i dalším zbožím byly 
soustředěné v okolí malého Amfíku, vystoupení folklorních souborů se uskutečnilo na jeho 
scéně. Zabíjačkové speciality, klobásky a další občerstvení mohli návštěvníci zakoupit a pří-
padně i pohodlně zkonzumovat pod letním přístřeškem (na „ grilplacu“) u rybníčka. Jarmark 
otevřel své pomyslné brány ve 14 hodin. Letos se nám přihlásil rekordní počet výrobců, a tak 
si návštěvníci mohli vybrat z široké nabídky tradičních výrobků: kované výrobky, drátované 
a lité šperky, včelí med, korálkové šperky a klobouky, vařečky, paličkované krajky, kožené 
opasky, malované perníčky, léčivé výrobky z rakytníku, bylinkové čaje, ovčí sýry, trdelníky a 
další. Velkému zájmu se těšily také rukodělné výrobky z dílny klientů Domova pro osoby se 
zdravotním postižením Uh. Brod a Chráněné dílny v Uh. Hradišti. Na jevišti malého Amfíku 
se divákům představil soubor Světlovan z Bojkovic, Dolňácko z Hluku, Rozmarýn z Uherské-
ho Brodu - Újezdce, ženský pěvecký sbor Podolské Frišky s dětmi, cimbálová muzika Hora a 
místní Popovjánek.

Občerstvení bylo tradičně zajištěno v podobě výborných zabijačkových specialit a pro 
milovníky vína si místní vinaři připravili menší prodejní košt vzorků vín nejenom z popov-
ských sklepů. Děti řádily na velké trampolíně a nafukovacím hradu, mohly si pohladit i na-
krmit malá jehňátka, nebo nechat namalovat obličej. Vítaným nápadem se stal turistický 
vláček Moravský drak, který byl plně využitý jak pro projížďky po obci, tak pro dopravu do 
místa dění. Návštěvníci se ještě dlouho po skončení programu bavili u vína, mezi přáteli, v 
příjemném prostředí i atmosféře. Příprava, chystání i následný úklid všech stánků, bufetů i 
celého zázemí jsou opravdu náročné a proto nás mile překvapilo, že při skládání a úklidu 
stánků nám pomohli i samotní návštěvníci. Bylo to moc milé a bylo to gesto, které říkalo: 
„Bylo nám tu dobře, připravili jste pěknou akci - uděláme pro vás něco i my…“. Chtěli by-
chom poděkovat všem, kteří s přípravami pomáhali, kteří jakkoliv přiložili ruku k dílu. Všem 
těm, kteří nás podporují po celý rok, ať už jako sponzoři nebo jako pravidelní návštěvníci 
našich akcí. VI. Jarmark řemesel v Popovicích je už minulostí. Budeme na něj vzpomínat s 
pocitem, že dokázal alespoň na chvilku přenést lidi od starostí všedních dnů, potvrdil, že je 
možné se setkávat a spolupracovat napříč generacemi a přesvědčil, že cesta, na kterou jsme 
se dali je sice náročná, ale ta námaha a starosti se nám stokrát vrátí v úsměvech a milých 
slovech účastníků. Děkujeme. Vaši Spoťáci 

VI. Popovický jarmark řemesel 
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Nezapomínáme.
Paraskupina Carbon

První svaté přijímání v Popovicích

Koncerty do 
klobouku

Je sobota 5. dubna odpoledne a na nádvoří zámku v Uh. Ostrohu je shromážděno 
několik stovek lidí. Vedle zástupců politického a veřejného života je zde hojně za-
stoupena i občanská veřejnost. Důvodem tohoto velkého setkání byla vzpomínko-
vá slavnost k 70. výročí vysazení paraskupiny Carbon, jejímž příslušníkům zde byla 
odhalena pamětní deska. Tento památník je symbolem poděkování za svobodu, ve 
které dnes můžeme žít svůj život. 

Paraskupina organizovala zakládání protifašistických odbojových skupin na celé 
Moravě. Těchto protifašistických operací Carbonu se aktivně účastnili i naši spolu-
občané a někteří v tomto nerovném boji položili i své životy. Jejich jména si dnes 
můžeme přečíst na památníku obětem druhé světové války. Činnosti popovických 
partyzánů byla věnována i část výstavy, která dokumentovala historii paraskupiny 
Carbon. Součástí pietního aktu bylo i položení věnců a kytic před odhalenou pa-
mětní desku. Rovněž naše obec položila svou kytici, na jejíchž stuhách bylo napsá-
no: Nezapomínáme. Obec Popovice.  Jako účastník slavností jsem si povšiml jedné 
věci. V projevech několika řečníků i hlavního moderátora se shodně vyskytovaly dvě 
myšlenky: nezapomínat a rozhodně vystupovat proti každé snaze jakkoliv opra-
vovat a měnit tyto dějinné historické skutečnosti, které promlouvají k současným 
i budoucím generacím. Ve světě stále není a nebude samozřejmostí dobro, mír a 
demokracie. Závěr slavnosti byl pro mne ve znamení osobního setkání s vojenským 
historikem podplukovníkem Stehlíkem a pak následovala cesta domů. Z. Kočíř

V neděli 25. května se v kostele P. M. Růžencové konala slavnostní mše svatá. V 
tento slunný den přistoupilo za účasti rodičů, kmotrů a ostatních věřících šest dětí 
k prvnímu svatému přijímání. Několikadenní pečlivé přípravy přispěly k tomu, že 
vše proběhlo důstojným způsobem. Slavnostní atmosféru mše svaté navodila svými 
zpěvy i místní schola.

Gábince, Lucce, Natálce, Honzíkovi, Ondrovi a Františkovi chceme popřát, aby jim 
tento významný den zůstal navždy v paměti.

Velké poděkování patří Otci Josefovi za přípravu dětí, předávání vědomostí a tr-
pělivost.

Touto cestou chceme také poděkovat schole, kameramanovi, fotografovi, farnicím 
za krásnou výzdobu a rodině Potomákové za připravení a zapůjčení krojů pro tuto 
příležitost. Zvláštní poděkování si zaslouží všichni ti, kdo se podíleli na přípravě a 
vlastní slavnosti svatého přijímání. Všem Pán Bůh zaplať. rodiče

Dovolujeme si 
Vám představit 
nový kulturní pro-
jekt našeho areálu: 
„Koncerty do klo-
bouku“. V průbě-
hu léta se v rámci tohoto projektu před-
staví řada hudebních kapel známých i 
neznámých, začínajících i starých ma-
záků, kteří jsou ochotni zahrát takříkajíc 
do klobouku. Žánr není omezen a tak 
je možné, že uslyšíte od dechovek přes 
etno až po metal skoro vše. Koncerty bu-
dou mít charakter odpoledního poseze-
ní s grilovačkou. 

Co to tedy znamená? Že vstupné na 
tyto hudební akce je dobrovolné a Vy, 
diváci, budete moci jednotlivé skupiny 
ocenit podle Vašeho dojmu. 

Jako první kapela je pro Vás připrave-
na country-folková pecka Hubertus  z 
Uničova, která pro Vás bude hrát poprvé 
v neděli 8. června od 16:00 hodin v ma-
lém amfíku.

Na Vaši návštěvu se těší hudebníci a 
realizační team Amfíku Bukovina Popo-
vice.

Pokračování ze str. 3
Tak sem poslušno dúpala hore kopcem 

a poprvní sem sa tak zblízka seznámila s 
našima milýma Popovicama. Když to ne-
kdy zpomeneme, tož enom s úšklebkem 
poznamenám, že ně to už tehdá mělo 
varovat. Ale aj můj si neplánovaně vyběhl 
Kovárku a taky kvůli našemu dopravní-
mu prostředku. Když sme stavili, měli sme 
traboša – to bakelitové vozítko. Víkend co 
víkend sme sa aj s děckama stěhovali na-
balení do Popovic a v nedělu večér zpát-
ky. Kerúsi nedělu sme končili dost pozdě, 
honem všecko nabalit do našého vozítka 
rychlo dom do Hradišťa. Peněz nebylo 
nazbyt, tož sa šetřilo kde sa dalo. Třeba 
tým, že sa dúle kopca sjížďalo bez nastar-
tovaného motóru. Tož ale to nesmíte dúle 
zistit, že nastartovat nejde, lebo klúčky od 
zapalování zostali na stavbě. Tož zatímco 
já sem s děckama seděla v autě, můj po-
klusem hore Kovárkú drnkal pro zapome-
nuté klúče. Ale aj to je život a co sa nám 
v danú chvílu jeví jak nepřekonatelný pro-
blém, temu sa za pár rokú enom smějeme. 
Tož Vám přeju milí občané, aby ste sa pro-
blémom mohli enom smát, a aby ste, ať už 
pěšky, na motorce či v autě dorazili k tomu 
svojému cíli. Vaša starostka Nováčka. 

Srandohled
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Knihovna - to  nejsou regály zaprášených knih!!

Ve čtvrtek 20. března uspořádala knihovna besedu v souvislosti s kampaní „Vlajka 
pro Tibet“ o historických souvislostech a událostech v Tibetu. O toto téma se přišlo 
zajímat asi 20 návštěvníků - mladších i těch dříve narozených, kteří zaujatě poslou-
chali velmi poutavé vyprávění pana Milana Jurči, pro kterého je tato problematika 
velkým koníčkem. A ze způsobu jeho podání i z odpovědí na mnohé dotazy návštěv-
níků to bylo opravdu znát. Povídání bylo proloženo promítáním fotografií a zájemci 
si také mohli prohlédnout nové knihy o Tibetu, které jsou v inventáři naší knihovny. 
Všichni návštěvníci mohli ochutnat čaj hojně konzumovaný obyvateli Tibetu i dal-
ších čínských provincií. Ještě jednou bychom chtěli poděkovat za zajímavý večer, 
který se díky zájmu účastníků a bezvadnému podání přednášejícího protáhl na té-
měř tři hodiny. 

O jízdě králů i královničkách
Záhadná jízda králů s podtitulem Příběh tradice zahalené tajemstvím, je název nového 

vydání knihy, která v květnu vyšla v nakladatelství Albatros Media. Autor Jiří Jilík v ní takřka 
detektivním původem pátrá po kořenech zvyku. Právě s Poolšavím jsou spjaty historické 
pověsti, které spojují obyčej s některými historickými událostmi. Nejčastěji s útěkem uher-
ského krále Matyáše z bitvy, která se v polovině 15. století odehrála v prostoru mezi Popo-
vicemi, Bílovicemi a Drslavicemi a vstoupila do historie pod názvem bitva u Bílovic. Mohla 
se tato bitva skutečně stát podnětem ke konání svatodušních objížděk chlapců na koních? 
I na tuto otázku hledá autor odpověď, stejně jako na další zajímavou hypotézu, podle níž je 
jízda králů hledáním velkomoravského krále Svatopluka, jak to zaznamenala spisovatelka 
Františka Stránecká (1839 – 1888), jež žila v letech 1860 – 1974 v Uherském Hradišti. 

Jedna kapitola knihy je věnována i královničkám, zvyku opět známému v našem regi-
onu.  Jak královničky s jízdou králů souvisejí? I to se čtenáři dozví v knížce Záhadná jízda 
králů. Autor rovněž pojednává o vzniku slavného Úprkova obrazu vlčnovské jízdy králů a 
připomíná nám osobnosti, které se jízdou králů zabývaly, kupř. antropologa a ředitele Mu-
zea J. A. Komenského v Uherském Brodě Jana Pavelčíka, etnografa a muzeologa Josefa Be-
neše, archeologa prof. Lubora Niederla, již zapomenutého vlčnovského spisovatele Jana 
Janču a mnohé další. Jiří Jilík tak po úspěšné knize Olšava ví svoje přináší další zajímavé 
a mnohdy záhadné příběhy historie, která se odehrála v našem kraji. Kniha je k dostání v 
knihkupectví Formát v Uh. Brodě i u hradišťských knihkupců.

Popovická knihovna se v páteční pod-
večer zaplnila dvaceti dětmi, které přišly 
prožít již desáté nocování s Andersenem. 
V pátek 4. 4. 2014  v 18 hod děti vyslove-
ně vběhly se skvělou náladou do knihov-
ny a začal noční rej až do sobotního rána. 
Patronem tohoto ročníku se stala posta-
vička psího detektiva komisaře Vrťapky, 
která nás provázela všemi soutěžemi a 
také tradičním světluškovým průvodem. 
Poté již zbytek večera patřil pohádkám, 
povídání či malování. Ráno na děti čekal 
voňavý perník, diplom komisaře Vrťapky 
a hlavně překvapení v podobě skákacího 
hradu se skluzavkou a velké trampolíny. 
Po dvou hodinách úmorného blbnutí, 
skákání a radostného pištění si pro děti 
přišli rodiče a dveře za letošní Nocí s An-
dersenem se zavřely. A my se už můžeme 
těšit na jedenáctý ročník. Poděkování pa-
tří všem dětem, které se zúčastnily a hlav-
ně pomocníkům, kteří se na akci podíleli.

Knihovna Popovice pořádá dne 3. čer-
vence 2014 pohádkovou prázdninovou 
noc v knihovně. Děti, které budou chtít 
takto netradičně - s knihovnou - zahájit 
velké prázdniny, čeká čtení pohádek, 
nocování a určitě i nějaké to překvapení. 
Sraz nocležníků je v 19 hod. Podmínkou 
je převlek za pohádkovou bytost! Ráno v 
8 hod. rozloučení s knihovnickým skřít-
kem a odchod domů. Marta Andrýsková

Beseda o Tibetu   

Doplňte si svou knihovničku!

Noc s H. CH. Andersenem

A jedeme dál!!!
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15. 3. Josefovská výstava vín nabídla výborná vína a zaznamenala 
rekordní návštěvnost

22. 3. Amfík Bukovina ve spolupráci se Sdružením ochrany fauny 
Hluk zprovoznil další atrakci pro návštěvníky areálu

4. 4. Nocování s knihovnou v KD se uskutečnilo již po desáté

30. 3. se uskutečnilo slavnostní vítání nových občánků naší obce

5. 4. V Uherském Ostrohu se uskutečnila důstojná vzpomínková akce

22. 3. Na procházku spojenou s úklidem okolí obce se vydalo 
20 dobrovolníků

Kaleidoskop událostí
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3. – 4. 5. Festivalu Živoucí historie na Amfíku letos počasí nepřálo, 
zima zřejmě odradila větší množství návštěvníků

25. – 26. 4. ZŠ Popovice se pravidelně zapojuje do projektu „Celé 
Česko čte dětem“

11. 5. Popovjánek společně se základní a mateřskou školou popřál 
maminkám k jejich svátku tancem i písničkou

30. 4. se k obecnímu úřadu sletěly malé i velké čarodějky 
a čarodějnice. Nechyběli ani malí kouzelníci

24. 5. První dětské rybářské závody na Amfíku byly úspěšné, 
tatínci podali návrh na konání závodů i pro dospělé

25. 5. K prvnímu svatému přijímání v tento den přistoupilo 5 dětí 
z Popovic

Kaleidoskop událostí
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Ohlédnutí za Prvními dětskými
rybářskými závody 

Závody se uskutečnily v sobotu 24. května na rybníčku v Amfíku. Začátek závodu byl 
stanoven na 8. hodinu ranní. Tomu předcházela prezentace a výběr lovných míst. Děti 
přicházely v doprovodu rodičů,dědečků i dalších fandících příbuzných a kamarádů. Z 
celkem 20 lovících byly na place i 4 dívky,které nutno podotknout prokázaly své rybář-
ské umění. Také zbývajících 16 kluků se snažilo, co to dalo. Malou raritou byl teprve 4,5 
letý závodník Kuba Lapčík a 5-ti letý Dominik Nálepa. I přes to, že závody byly určeny 
dětem od 7 let, udělali jsme výjimku a kluky nechali lovit pod dohledem  jejich rodičů. 
Oba malí rybáři dokázali přesto zabodovat, takže malý rybářský potěr se u rybníčku 
neztratil. Z počátku se počasí jevilo dobře, bylo teplo, nálada dobrá, ryby braly. Zhruba 
po 2 hodinách lovu se nebe zatáhlo, no a na další hodinu s menší či větší intenzitou 
hustě zapršelo. Většina lovících se přišla schovat na „grilplac“ a využila nucenou pře-
stávku ke svačině. Po tomto lijáku 2 závodníci – notně promoklí –odstoupili a odjeli 
domů. Zbylých 18 dětí ale po ustání deště pokračovalo v urputném lovu. Po dohodě 
s rodiči jsme posunuli ukončení závodu o půl hodiny, z původních 13 hodin na 13.30  
hodin. Děcka prostě chtěly závodit :). Následoval úklid lovných míst, dosušení mok-
rých  věcí, odbahnění a my, spolu s rozhodčími, jsme museli rychle sečíst body a při-
pravit předání cen vítězům. No a jak se vlastně komu dařilo? Zde jsou výsledky: 
Kategorie mladší – děti ve věku 7 - 9 let
1. místo Šimon Šácha 106 bodů 
2. místo Eliška Bajajová 70 bodů 
3. místo Šimon Havlíček 42 bodů 
4. místo Štěpán Šácha 42 bodů 
**při rovnosti bodů rozhodl celkový počet ulovených ryb**
Kategorie starší – děti ve věku 10-15 let 
1. místo Daniel Bajaja 152 bodů 
2. místo Adéla Potomáková 117 bodů 
3. místo Lukáš Jakoubek 86 bodů 
4. místo Vojtěch Nálepa 82 bodů 

 
Celkově se ulovilo 169 ks různých druhů ryb (kapr, karas, lín, pstruh duhový aj.). 

Celkově si závodníci odnesli 49 pstruhů. Jednoho kapra o délce téměř 50 cm si ulovil 
Radek Kudlička. Dále bylo odloveno cca 30 ks karase různých forem. Po předání me-
dailí, diplomů a věcných cen těm nejúspěšnějším, přišlo na pořad rozdání odměn i 
těm, kteří toho tolik nenalovili. Všechny děti dostaly pamětní list jako vzpomínku na 
první rybářské závody a několik věcných rybářských potřeb od našich sponzorů. Tou-
to cestou bych chtěl poděkovat všem sponzorům za finanční pomoc, bez které by se 
tato akce těžko uskutečnila. Dále velký dík Rybářům z Kunovic za darování věcných cen, 
personálu Amfíku za servis a občerstvení a Jitce za zhotovení diplomů a pamětních 
listů. No a v neposlední řadě patří poděkování Jakubovi Malinovi a Petru Fialovi – našim 
rozhodčím, kteří zapisovali, běhali a vzorně plnili svou úlohu i v tom deštivém počasí. 
Ještě jednou všem, kteří pomohli, velký dík. S pozdravem Petrův zdar Malina Radomír.

Zahrádkářský 
sloupek

Jaro vrcholí, příroda se připravuje na 
léto. Tři zmrzlí i Žofie u nás prošli beze 
ztrát, zahrádkáři mají plné ruce práce. 
Pravidelné měsíční doporučení co dělat 
a jak chránit zahrádky před chorobami 
je vyvěšeno ve vývěskách OÚ i na inter-
netu obce na stránce zahrádkářů. Ono to 
dnes už úplně bez chemie nejde, optimál-
ní řešení je integrovaná ochrana rostlin, 
kdy se využívají mechanické, biologické 
i chemické metody - i biozemědělci mají 
povolené zásahy, a pokud se budeme ří-
dit doporučeními u jednotlivých příprav-
ků, tak to bude bezpečné. Ale nesmí se 
to přehánět – naprosto „čistá“ zahrádka 
je také nesmysl. Jsou stanoveny hranice, 
kdy už je třeba něco dělat. Pokud přiveze-
te vzorek poškozené rostliny do obchodu 
Zahrádkářských služeb ve Starém Městě, 
kde funguje každý čtvrtek od 15.00 do 
17.00 hod. rostlinolékařská poradna, Ing. 
Mikel posoudí chorobu a doporučí co dě-
lat – zdarma.

 A krátce něco z nového občanského 
zákona č. 89/2012 Sb:  pro nové výsadby 
stromů od roku 2014 platí, že přípustná 
vzdálenost výsadby od hranice sousední-
ho pozemku (parcely) pro stromy přesa-
hující výškou 3 m je  3 metry, pro ostatní 
stromy a keře je tato vzdálenost 1,5 me-
tru. Připouští se menší vzdálenost jen na 
základě vzájemné dohody sousedů.

  A taky máte na zahrádce krtky? Ne-
kupujte solární odháněče. Kdysi koupe-
ný nesolární nefungoval,  letošní solární 
(cca 300.- Kč) taky ne. Mám asi hluché 
krtky, anebo chodí poslouchat, co to pís-
ká. Profesionální gely s vysokou účinností 
(150.-Kč/kus) a taky petardy , citrony ... do 
chodeb jsou na tom stejně, anebo je krtků 
kolem moc a nahradí „odejíté“. Jediný „od-
puzovač“ je motyka ve zjištěný čas, ale to 
je nadlouho.

Něco z jiného soudku: při vjezdu do 
obce proti hřbitovu vidíte zanedbané po-
zemky, kde loňský, skoro metrový plevel 
už prorůstá ten letošní, a zase bude za-
plevelovat sousední, udržované pozem-
ky – je to „ozdoba“. Od roku 1997 platí 
povinnost zabránit rozšiřování plevelů 
na sousední pozemky – nenechat dozrát 
semena. To znamená aspoň 3x pozemek 
posekat. OÚ může náklady za provedené 
sečení účtovat majitelům.

Ale zpět na zahrádky - letos je všech-
no v předstihu, kamčatské borůvky jsou 
snězené, jahody zrají, skoré třešně taky, 
příroda se s tím náskokem určitě vyrovná 
a nám, zahrádkářům nezbývá nic jiného.
 J.V.
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„KUNOVSKÉ LÉTO“
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Kolektivizace
Úvodem je nutno uvésti, že rok 1952 zůstane zapsán dlouho a 

dlouho v myslích občanů, protože se stal historickým mezníkem 
ve vývoji obce Popovic. V tomto roce utkaly se v těžkém boji síly 
starých tradic se sílami pokroku. Třídní boj byl vystupňován na nej-
vyšší míru, zásluhou práce tzv. agit-kolony, jejímž členem byl místní 
příslušník ČSM - svazák Vlastimil Štípský. Práce agit-kolony započa-
la již v zimních měsících přesvědčováním zemědělců o významu a 
nutnosti provedení HTÚP (hospodářsko-technická úprava pozem-
ků).

Z HTÚP v roce 1952

Tato kampaň, přestože nebyla rozvinuta na široké základně, spl-
nila svůj účel. Kovo a stavo-zemědělci, kteří do této doby sami tvoři-
li členskou základnu JZD, snažili se družstvo pozvednout a započali 
se stavbou drůbežárny. Tato stavba byla postavena většinou brigá-
dami dělníků a mládeže ČSM, která zde odpracovala přes 500 ho-
din. Podobně tak tomu bylo i při žních, kdy přesvědčovací kampaň 
utichla. Po žních se však práce agit-kolony začala znovu rozvíjet a 
zdálo se mnohým funkcionářům, že práce v přesvědčování je tak 
vystupňována, že není již ani možné, aby ještě všichni zemědělci 
trvali na svém starém hospodaření.

Stavba drůbežárny

Strana KSČ vědoma si své síly byla iniciátorkou velkého pře-
lomu v tom, že 5. září bylo provedeno rozorávání mezí. Měl to 
býti první krok k odstranění nesvárů mezi občany. Účast při 
rozorávání mezí nesplnila očekávání, protože zemědělci se 
tohoto slavnostního aktu vůbec nezúčastnili a tím dali naje-
vo svůj nesouhlas. Krátce nato započala opět přesvědčovací 

kampaň, jejímž úkolem bylo provést združstevnění celé ves-
nice. Značné úspěchy v tomto směru měl okres Kroměříž a tak 
i okres Uh. Hradiště nechtěl zůstat poslední. Ve svém závazku 
získati co nejdříve 20 družstevních vesnic, nastala honba za 
kvantitou bez ohledu na místní poměry a podmínky, jsou-li 
vhodné ihned nebo až později. Jak již bylo uvedeno, místní 
obec byla rovněž na základě místních hlášení pojata do plánu 
nových družstevních obcí. Mezi obcemi nastala soutěž. Stáva-
jící situace dávala naději, že místní obec bude první vlastenec-
kou obcí našeho okresu. Agit-kolona, která v této době praco-
vala, provedla všeobecnou přípravu ve formě rozboru otázek, 
které naše zemědělce zajímaly a těchto pak bylo použito v 
rozhlasových relacích a při návštěvách zemědělců agitačními 
dvojicemi.

Tímto způsobem byli zemědělci připravováni k tomuto dal-
šímu revolučnímu kroku. Po těchto přípravách byla svolána 
veřejná schůze zemědělců, na které se měla uskutečnit otázka 
vlastenecké obce v Popovicích. Dostavil se však jen malý po-
čet zemědělců, čímž byl plánovaný „převrat“ oddálen o další 
týdny. Na této schůzi byli do JZD získáni jen 2 občané: Anto-
nín Blaha, Antonín Malina č.187. Po tomto neúspěchu zůstala 
vesnice několik dnů v klidu a pozornost byla soustředěna na 
obec Mařatice, které třetího dne se staly první vlasteneckou 
obcí našeho okresu.

Začátkem října začala pracovat nová kolona, ve které pra-
covali s. Jančář z OV KSČ a Dáňa z ONV s několika soudruhy z 
ČSM. Tato kolona rozpoutala ostrou agitační kampaň. Prová-
děla se ve formě bleskovek, rozhlasových relací a plakátů.

V této době od 5. října do 21. října podalo přihlášku do JZD 
asi 28 zemědělců. Nejprudší kampaň trvala týden před 15. říj-
nem. Přes veškeré úsilí nemohlo se najít působivého prostřed-
ku. Po delším rozhodování byl použit jeden velmi ostrý pro-
pagační způsob a tím byla kolekce plakátů na bývalého pana 
starostu a jeho rodinu, který v této době odpykával si trest 
jednoho roku spolu se svým bratrem Štěpánem Potomákem. 
Po tomto vyvrcholení byla od 16. října do 19. října změněna 
taktika v tichou agitaci. Byly uváděny v relacích a na plakátek 
výsledky združstevňování vesnic. Byly propagovány ty nej-
lepší výsledky družstev. Zatím vlasteneckých obcí na okrese 
přibývalo, sousední obec Podolí byla již sedmou vlasteneckou 
obcí a ve zdejší obci to stále nešlo zdárně ukončit.

Změna taktiky v tichou propagaci natolik přispěla naším 
zemědělcům, že se „zotavovali“ jakoby po těžkém nervovém 
otřesu. Zdálo se, že nyní je vhodná doba a byla proto svolána 
na neděli 19. října opět schůze zemědělců do kulturního domu. 
Po dlouhé diskuzi uvolili se zemědělci podepsat přihlášky do 
JZD pod podmínkou, že jich bude hodně pohromadě. Členo-
vé kolony na tento požadavek přistoupili a byla svolána nová 
schůze na 20 hodin večer. Zemědělci se scházeli po čtyřech, pěti 
ve skupinách, ukázali se a pak odešli, že tam nikdo není. Přišli 
druzí a tak se to opakovalo do 22. hodiny. Referenti z Uh. Hradiš-
tě vystihli situaci a rozčarováni dalším neúspěchem opět odjeli. 
Výsledek se dostavil až z 21. na 22. října. O půl třetí hodině ráno 
vstoupilo 22 zemědělců do JZD, ráno a během dalších dní při-
stupovali noví a noví. Rozhodujícím okamžikem byla únava pří-
tomných a prohlášení soudruha referenta Šuránského, že další 
vývoj družstva bude záležet na nich samotných, tedy i sklizeň v 
příštím roce. Tak po protržení hráze nastalo přímo manifestační 
přihlašování za členy JZD, takže 27. října vstoupilo asi 35 posled-
ních výkonných do družstva. Tím se stala obec 13 vlasteneckou 
obcí na okrese. Pokračování příště

Z kroniky obce – rok 1952
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  Rok1974

  Rok1947

Prvního července 1974 vznikla úplně 
nová složka NF v Popovicích – TJ Druž-
stevník Popovice. Po více než dvacetileté 
odmlce tak byl znovu dán základ k orga-
nizované tělovýchově v obci. Do čela TJ 
se postavil obětavý občan a sportovec 
pan Antonín Křapa, který byl na ustavují-
cí schůzi zvolen také prvním předsedou. 
Již při svém vzniku dostala TJ do vínku 

nemalé úkoly. Přestože v době založení 
nebyl v Popovicích žádný sportovní areál 
ani hřiště, bylo již 15. srpna odehráno na 
nově zbudovaném hřišti první mistrov-
ské utkání základní třídy kopané, které 
se stalo velkou kulturně společenskou 
a sportovní manifestací. Aktivní členové 
TJ nedosahovali dobrých výsledků jen 
na poli tělovýchovy, ale i při zajišťování 

kulturních akcí při významných výročích 
a oslavách. Se samozřejmostí si vzali za 
své i uspořádání místní spartakiády v 
roce 1974, která byla důstojnou oslavou 
sportu, mládí a krásy. Po právu byla TJ 
vyhodnocena už v prvním pololetí své 
činnosti jako nejaktivnější složka místní 
NF. Zdroj: Kronika obce

 Radim Slunečko, předseda TJ

Historie Popovického fotbalu
První oficiální fotbalový oddíl byl za-

ložen někdy v roce 1947. Název orga-
nizace zněl Sportovní klub (SK). Prvním 
předsedou byl Antonín Vaněk a členo-
vé František Pavelka, František Malina, 
Jan Šimek, Alois Kaňovský a jiní. Dalším 
předsedou SK byl v roce 1950 Josef Měr-
ka, který působil až do ukončení činnos-
ti klubu. Tehdejší mužstvo se skládalo z 
hráčů Popovic, Podolí, Mistřic a ze Sadů 
(Derfle). Dorost byl založen taky, ale ten 
na rozdíl od mužů byl složen jen z míst-
ních hráčů. SK se věnoval i pořádání kul-
turních a společenských akcí. Mezi ně 
patřila i Popovická jízda králů. Činnost 
SK byl ukončen z důvodů nedostatku 
hráčů a finančních prostředků v roce 
1957.

Zdroj: ze vzpomínek pana Zdeňka Staška
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Společenská kronika naší obce
50 let
Andrýsek Zdeněk 272 
Bičan Antonín 68 
Juřička František 215

60 let
Kutálková Marie 112 
Remeš Ladislav 359 
Vavříková Ludmila 91

70 let
Hanáček Ladislav 42 
Borovičková Marie 27 
Šudřichová Ludmila 187

81 let
Kryštof František  26 
Galušková Marie 122

82 let
Staněk Adolf 43

85 let
Tichoň František 294 
Kovaříková Anna 289
 
86 let
Májíčková Božena 293
    
87 let
Zálešáková Růžena 229
             
88 let
Malinová Anna 214
 

Narození 
Černochová Nela 367

Rozloučili jsme se
25. 3. Nevařil Čeněk, 69 let, 151
15. 5. Šilhavíková Ludmila, 92 let, 171

Všem občanům, kteří v průběhu měsíců květen a červen 2014 oslaví či již oslavili svá životní jubilea, srdečně blahopřejeme.

V případě, že si nepřejete být zveřejněni v naší 
společenské kronice, oznamte to, prosím,
sociální komisi nejpozději do 30. června 2014.

Okresní soutěž muži sk. B
1. D. Němčí B 62: 26 50
2. Popovice 62: 27 43
3. Březová 56: 31 41
4. Boršice u Bl. 47: 32 36
5. Strání B 41: 33 33
6. Komňa 26: 36 24
7. St. Hrozenkov 38: 46 22
8. H. Němčí 35: 45 22
9. Záhorovice 31: 31 21
10. Pitín 28: 48 20
11. Bystřice p/L 25: 74 14
12. S. Loz 33: 55 13

Okresní přebor dorost sk.A
1. St. Město 102: 12 37
2. Jarošov 120: 23 35
3. O. N. Ves 33: 23 29
4. Nedakonice 59: 26 21
5. SK Zlechov 36: 56 15
6. Bílovice 25: 48 13
7. Popovice 16:114 6
8. Mařatice 16:105 4

Zápasy - Muži
1. 6. Popovice - Březová 2:1
25. 5. St. Hrozenkov – Popovice 2:1
18. 5. Popovice – S. Loz 4:2
11. 5. Záhorovice – Popovice 1:4
4. 5. Popovice – D. Němčí B 3:4
26. 4. Strání B – Popovice 0:4
20. 4. Popovice – Boršice u Bl. 3:1
13. 4. Bystřice – Popovice 0:9
6. 4. H. Němčí – Popovice 0:3
Zápasy – Dorost
31. 5.  Jarošov - Popovice 14:2
24. 5. O. N. Ves – Popovice 7:1
11. 5. Nedakonice – Popovice 13:1
8. 5. Popovice – St. Město 0:13
26. 4. Bílovice – Popovice 4:0
20. 4. Popovice – SK Zlechov 1:7

  Tabulky výsledků

Oslavy Tělovýchovné jednoty Popovice Výzva správným 
klukům i holkámTělovýchovná jednota Popovice bude slavit 40. výročí znovuzaložení popovického 

fotbalu. Na oslavu, kterou budeme organizovat v sobotu 21. června, srdečně zveme 
všechny naše příznivce, skalní fanoušky, kamarády a všechny sportovní přátele, kteří 
nám fandí a podporují nás.

Program je následující:
 11.30 hod. - přivítání hostů z Kálnice
 12.00 hod. - zahájení 
 12.15 hod. - taneční vystoupení
 13.00 hod. - zápas dorostu Popovice - Kálnica
 14.30 hod. - předávání cen
 15.00 hod. - zápas starých pánů Popovice - Kálnica
 16.30 hod. - zápas mužů Popovice - Kálnica
 19.00 hod. - zábava se skupinou ZZ BAR

Pro všechny zúčastněné bude občerstvení zajištěno.

Ahoj správní kluci
a správné holky!

Je Vám 7 – 10 let? Nejste 
bábovky, co věčně vysedávají 
u televize nebo počítače? Máte 
rádi pohyb? Chtěli byste být 
součástí dobré party?

Pojďte hrát za TJ Popovice! Pokud 
splňujete podmínku věkové 
hranice, poproste mamku nebo 
taťku, ať zavolá na telefon
702 619 275, kde se dozví potřebné 
informace. Těšíme se na Vás!
 Za TJ - Ivo Kříž 


